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Protokół Nr XIII/20 

z posiedzenia Rady Gminy Bobrowice  

 

w dniu 17 listopada 2020 r. 

 

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14 radnych, co według Przewodniczącego 

stanowiło kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ponadto w posiedzeniu online udział wzięli:  

1. Wojciech Wąchała – Wójt Gminy 

2. Beata Wasyłyk-Sosnowska – Sekretarz Gminy 

3. Mirosława Fleszar – Skarbnik Gminy 

4. Izabela Kosińska – Radca Prawny Gminy 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad XIII sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta o pracy Urzędu Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji.(Komisja 

Budżetu) 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2021. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bobrowice na rok 

2021. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Bobrowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2021 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Gminy 

Bobrowice. (Piątka dla zwierząt) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Gminy 

Bobrowice. (Opieka zdrowotna) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność radnego. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora Zespołu Szkół 

Samorządowych w Dychowie oraz Wójta Gminy Bobrowice. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Krośnieńskiego. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków.(Tarnawa Kr.) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

(Janiszowice) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020. 

19. Analiza oświadczeń majątkowych.  

20. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. 

21. Interpelacje i zapytania radnych. 

22. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

23. Wolne wnioski i informacje. 

24. Zamknięcie obrad XIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad 1. 

Otwarcia XIII sesji online o godz. 11:00 dokonał Przewodniczący Łukasz Kamerduła, 

witając radnych oraz zaproszonych gości.  

 

Ad 2. 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad, do którego radny Łukasz Dudzic zaproponował 

następujące zmiany: 

 wycofanie z porządku obrad pkt 11 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zajęcia stanowiska przez Radę Gminy Bobrowice. (Piątka dla zwierząt) uzasadniając 

tym, że to nie jest stanowisko Rady Gminy Bobrowice, a projekt oficjalnie został 

wycofany przez ustawodawcę. 

 wycofanie z porządku obrad pkt 12 - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

zajęcia stanowiska przez Radę Gminy Bobrowice. (Opieka zdrowotna) ) uzasadniając 

tym, że nie zostały spełnione statutowe obowiązki i brak jest w projekcie uchwały 

uzasadnienia. 

 

Sekretarz wyjaśniła, że w ostatnim czasie pojawiały się różne sygnały dotyczące 

funkcjonowania ośrodka zdrowia w Bobrowicach oraz propozycje dla Wójta w którym 

kierunku powinna zmierzać dalsza współpraca między gminą Bobrowice a dzierżawcą 

budynku stąd Wójt wyszedł z inicjatywą, żeby poznać stanowisko radnych. 

 

Radny Łukasz oznajmił, że sesja nie jest miejscem do wypracowania stanowiska i zapytał 

radcę prawnego gminy jak to wygląda proceduralnie. 

Radca prawny wyjaśniła, że aspekty prawne oraz umowa najmu zostały przeanalizowane 

przez nią, jednak Wójt chciałby żeby decyzja przez niego podjęta została poparta 

stanowiskiem rady gminy. Zaproponowana uchwała ma wyrazić stanowisko dalszej 

współpracy bądź jej braku z danym podmiotem leczniczym. 

 

Sekretarz poinformowała, że rada gminy oprócz podejmowania uchwał ma prawo również 

opiniować, zajmować stanowiska, podejmować apele, które powinny mieć formę uchwały. 

 

Radny Marcin Jagodziński zadał pytanie jakie jest stanowisko Wójta w tej sprawie. 
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Wójt poinformował, że na zebraniach wiejskich mieszkańcy wielokrotnie zgłaszali problemy 

z brakiem dostępności do lekarza oraz pobieraniem próbek krwi do badań. Rozmawiał 

wielokrotnie z doktorem w tej sprawie i proponował różne rozwiązania. Pomysł zajęcia 

stanowiska przez radę wywodzi się stąd, że Wójt chciał poznać opinie radnych, ponieważ oni 

są bliżej mieszkańców i słyszą ich głosy w tej sprawie. Odnośnie posiedzenia komisji 

wyjaśnił, że była taka możliwość żeby zwołać posiedzenie. Radni otrzymali również drogą 

mailową stanowisko „NZOZ Terapia” w tej sprawie z przypomnieniem o możliwości 

zwołania posiedzenia komisji. Niestety żaden z przewodniczących nie zgłosił takiej chęci. 

Dodał, że rozpoczął poszukiwania nowego podmiotu, który mógłby świadczyć usługi 

lecznicze na terenie naszej gminy, ponieważ stanowisko NZOZ „Terapia” nie jest 

optymistyczne.  

 

Radny Marcin Jagodziński ponownie zapytał jakie jest stanowisko Wójta i jeśli podjął już 

kroki dotyczące zmiany operatora, to kto to będzie.  

 

Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła zapytał radcę prawnego czy rada może 

proceduralnie podjąć tą uchwałę.  

 

Radca prawny Izabela Kosińska, wyjaśniła że co do zasady każda uchwała powinna mieć 

uzasadnienie, jednak jego brak nie stanowi istotnego naruszenia prawa.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie proponowane zmiany porządku: 

 głosowanie w sprawie wycofania z porządku pkt 11 – Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Gminy Bobrowice. (Piątka dla zwierząt) 

Wyniki głosowania: 9 głosów „za”, 2 „przeciw”, 3 „wstrzymujące się”.  

 głosowanie w sprawie wycofania z porządku pkt 12 – Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie zajęcia stanowiska przez Radę Gminy Bobrowice. (Opieka zdrowotna) 

Wyniki głosowania: 9 głosów „za”, 5 „przeciw”, 0 „wstrzymujące się. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami, który został 

przyjęty jednogłośnie 14 głosami „za”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XII/20 sesji Rady Gminy 

Bobrowice z dnia 1 października 2020 r. 

Wyniki głosowania: 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 4. 

 Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła przedstawił informację o swoich działaniach 

w okresie międzysesyjnym.  

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad 5. 

          Wójt Wojciech Wąchała przedstawił swoje sprawozdanie o pracy Urzędu Gminy  

w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 6. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego komisji.(Komisja 

Budżetu) 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 13 radnych.  

 

Ad 7. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku.  

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Łukasz Dudzic uznał, że w uzasadnieniu do uchwały dotyczącej jego wniosku Komisja 

Skarg wniosków i petycji uznała, że nie ma potrzeby transmisji posiedzeń komisji, ale 

również zauważa że nie ma przeciwskazań technicznych i prawnych. Dodał, że wcześniej 

informował Przewodniczącego Rady, że można umieszczać filmy z posiedzeń komisji na 

kanale YouTube bez ponoszenia żadnych kosztów i nic nie stoi na przeszkodzie żeby 

transmitować posiedzenia w Internecie. Wyjaśnił, że swój wniosek złożył na prośbę 

mieszkańców. Następnie zwrócił się do komisji o uzasadnienie swojej decyzji oraz z prośbą 

do radnych o zagłosowanie przeciwko uchwale.  

 

Radny Marcin Jagodziński oznajmił, że zgadza się z radnym Łukaszem Dudzicem oraz dodał, 

że na komisjach Wójt używa różnych stwierdzeń, a na sesji wygląda to odwrotnie.  

 

Wójt zwrócił się do radnego Marcina Jagodzińskiego o podanie przykładu gdzie na komisji 

mówił coś innego niż na sesji. 

 

Radny Marcin Jagodziński podał przykład sytuacji związanej z problemami związanymi  

z wodą na terenie gminy. 

 

Radny Łukasz Sergiel poinformował, że stanowisko komisji powstało w oparciu o dane 

dotyczące kosztów, kwestię obsługi tych komisji oraz problemy z Internetem. 

 

Radny Łukasz Dudzic dodał, że transmisje w YouTube czy też Facebook są darmowe. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 9 głosami „za”, 6 „przeciw”,  

0 „wstrzymujących się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  

 

Ad 8. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bobrowice na rok 2021.  

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  
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Ad 9. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Bobrowice na rok 2021. 

Przewodniczący otworzył dyskusję. Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  

 

Ad 10. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Bobrowice  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 rok. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.   

Radny Łukasz Dudzic złożył wniosek o wprowadzenie poprawki w §7 uchwały o treści: 

„7) turystyka i krajoznawstwo: 

a. imprezy turystyczne i krajoznawcze dla mieszkańców Gminy; 

b. rozwój infrastruktury turystycznej; 

c. promocja turystyczna Gminy; 

 

8) ekologia i ochrona środowiska: 

a. edukacja ekologiczna;  

b. współdziałanie w ekorozwoju i zrównoważonym rozwoju; 

c. ochrona praw zwierząt; 

d. przeciwdziałanie bezdomności zwierząt; 

e. pomoc zwierzętom dziko żyjącym;” 

 
Sekretarz wyjaśniła, że uchwała była przedmiotem konsultacji w dniach 23-30.10.2020 r.  

i wszelkie zmiany mogły być wówczas zgłaszane na załączonym formularzu. Jednak w tym 

czasie nikt nie zgłosił uwag ani zmian do proponowanej uchwały. 

 

Radny Łukasz Dudzic wyjaśnił, że nie złożył poprawki podczas konsultacji ponieważ kilka 

dni temu otrzymał taki wniosek. 

 

Sekretarz poinformowała, że wprowadzana do uchwały zmiana musi być również 

konsultowana i zaproponowała, żeby przyjąć program współpracy w obecnej formie,  

a następnie zaproponowane zmiany zostaną poddane konsultacjom i na kolejnej sesji 

wprowadzone uchwałą.  

 

W związku z powyższym radny Łukasz Dudzic wycofał wniosek o wprowadzenie poprawki 

do uchwały. 

  

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  
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Ad 11. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działalność radnego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 12 głosami „za”, 0 „przeciw”,  

3 „wstrzymujące się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  

 

Ad 12. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora Zespołu 

Szkół Samorządowych w Dychowie oraz Wójta Gminy Bobrowice. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  Uwag nie było. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 11 głosami „za”, 1 „przeciw”,  

3 „wstrzymujące się”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  

 

Ad 13. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Krośnieńskiego. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.   

Radny Krzysztof Wiktorski zapytał o celowość tych środków, ponieważ Krosno Odrzańskie 

nie ma szpitala jednoimiennego. 

Sekretarz poinformowała, że szpital uzasadniał potrzebę dotacji tym że walka z Covid-em 

pochłonęła ogromne środki i nie jest w stanie zabezpieczyć podstawowego funkcjonowania. 

Dotacja jest na zakup zestawu narzędzi chirurgicznych i ginekologicznych do zabiegów 

laparoskopowych. 

Radny Krzysztof Wiktorski zwrócił się z prośbą, żeby skierować zapytanie do szpitala czy 

funkcjonowanie oddziału jednoimiennego było wsparte środkami z budżetu państwa. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  

 

Ad 14. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków.(Tarnawa Kr.) 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  Uwag nie było. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  
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Ad 15. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. (Janiszowice) 

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Łukasz Dudzic zapytał na jakie prace będzie udzielana dotacja.  

Sekretarz wyjaśniła, że w połowie roku 2019 Parafia (wnioskodawca) była kontrolowana 

przez konserwatora zabytków, gdzie wykazano wiele potrzeb dokonania prac przy zabytku  

w Janiszowicach oraz  Tarnawie Kr. Jednym z punktów do realizacji jest renowacja drzwi. 

 

Radny Andrzej Grudziński zapytał czy nadzór konserwatorski również przeznacza środki na 

te cele. 

Sekretarz wyjaśniła, że niestety nie.  

Radny Marcin Jagodziński zwrócił się z prośbą, żeby nie traktować kościołów tylko jako 

budynki sakralne, ale jako nasze zabytki. 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 15 głosami „za”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 15 radnych.  

 

Ad 16. 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2020. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.   

 

Radny Łukasz Dudzic złożył wniosek o poprawkę do uchwały dotyczącą przeniesienia 

środków w kwocie 20.000 zł z zadania oświetlenie uliczne na zakup lampy bakteriobójczej.  

 

Radny Marcin Jagodziński zwrócił się z prośbą o omówienie przez Skarbnik uchwały ze 

względu na to, że nie było posiedzenia komisji przed sesją. 

 

Skarbnik omówiła zmiany w uchwale budżetowej, a następnie zwróciła się z prośbą do 

radnego Łukasza Dudzica o uzasadnienie wniosku. 

 

Radny Łukasz Dudzic wyjaśnił, że lampa jest niezbędna do wyposażenia ośrodka zdrowia, 

w którym obecnie działa gabinet stomatologiczny. 

Wójt poinformował, że stomatolog złożyła wniosek do urzędu o zakup urządzenia. Trwa 

obecnie rozeznanie cenowe na rynku. Urządzenie to nie będzie przekazane na własność, 

jedynie będzie użyczone. 

 

Radny Krzysztof Wiktorski uznał, że w związku z sytuacją w jakiej znajduje się ośrodek 

zdrowia bezzasadnym jest jego wyposażanie w obecnej chwili. 

 

Następnie poruszano tematy: 

 wyposażenia ośrodka zdrowia (co jest na stanie gminy), 

 dyskusja z jakiego działu i zadania dokonać przesunięcia środków na zabezpieczenie 

środków na zakup lampy. 

 

Radna Anna Hałupka zaproponowała przesunięcie środków z zadania uzbrojenie działek. 
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Radny Marcin Jagodziński zapytał dlaczego wniosek radnej Anny Hałupki jest traktowany 

jako pierwszoplanowy i nie stanowi problemu w przeciwieństwie do wniosku radnego 

Łukasza Dudzica. 

 

Skarbnik wyjaśniała, że zadanie oświetlenie uliczne znajduje się również w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej i zmiana wymusza konieczność zmian w tej uchwale, jednak nie jest 

ona w porządku dzisiejszej sesji. Natomiast zadania pn. uzbrojenie działek nie ma WPF zatem 

można przesunąć środki, dlatego jest skłonna do przychylenia się do propozycji radnej Anny 

Hałupki.  

 

Następnie radny Marcin Jagodziński poruszył temat oświetlenia w gminie oraz korzystania  

z boiska treningowego przez mieszkańców. 

 

Radny Łukasz Dudzic wyjaśnił, że próbował już trzykrotnie przesunąć środki z zadania 

uzbrojenie działek, ale to było niemożliwe, więc teraz wnioskuje o przesunięcie środków  

z oświetlenia.  

 

Radny Krzysztof Wiktorski oznajmił, że inwestycja polegająca na uzbrojeniu działek  

w miejscowości Bobrowice jest kluczowa, jest przeciwny przesunięcia środków z tego 

zadania i będzie tej inwestycji bronił. 

 

Radny Łukasz Dudzic zwrócił się do Wójta, żeby wprowadził autopoprawkę do budżetu. 

 

Radny Marcin Jagodziński złożył wniosek o przesunięcie środków w kwocie 20.000 zł  

z zadania uzbrojenie działek na zakup lampy bakteriobójczej.  

 

Przewodniczący Łukasz Kamerduła poddał pod głosowanie wniosek radnego Marcina 

Jagodzińskiego.  

Wyniki głosowania: 8 „za”, 4 „przeciw”, 2 „wstrzymujące się”.  

Rezultat głosowania: wniosek przyjęty. 

 

Radny Łukasz Dudzic wycofał swój wniosek. 

 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta 13 głosami „za”, 1 „przeciw”.                            

Uchwała wraz z imiennym wykazem głosowania stanowią załączniki do niniejszego 

protokołu.  

W tym punkcie posiedzenia kworum wynosiło 14 radnych.  

 

Ad 17. 
Analiza oświadczeń majątkowych.  

Przewodniczący poinformował, że zgodnie z przepisami do końca października każdego roku 

Przewodniczący Rady przedstawia informację o podjętych działaniach w związku z analizą 

oświadczeń majątkowych. Wszyscy radni złożyli swoje oświadczenia w ustawowym terminie 

i nie stwierdzono nieprawidłowości. Oświadczenia zostały przesłane do Urzędu Skarbowego 

w Krośnie Odrz. celem dalszej analizy. 

 

Ad 18. 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych. 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali w terminie informację i zadał pytanie czy 

są jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. 
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Ad 19. 
Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący poinformował, że w dniu dzisiejszym nie wpłynęły żadne interpelacje.  

 

Ad 20. 

Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Ad 21. 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Łukasz Dudzic poruszył temat przesyłania pism do Rady Gminy z opóźnieniem. 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że to on kieruje pracami rady i dekretuje pisma podczas 

dyżurów, które pełni w poniedziałki. 

 

Radny Andrzej Grudziński poruszył tematy: 

 zły stan mostu obok elektrowni  w Dychowie (dziury w barierkach i nawierzchni), 

 prośba o przedstawienie informacji nt. spotkania w sprawie ośrodka zdrowia  

w Bobrowicach. 

 

Wójt wyjaśnił, że urząd wystosował pismo do Wód Polskich z zapytaniem do kogo należy 

most. W odpowiedzi Wody Polskie powołują się na przepisy o drogach i nie odnoszą się do 

sprawy, gdyż uważają że nie są organem właściwym. Następnie poinformował, że na 

spotkaniu w sprawie ośrodka zdrowia obecni byli również radni Łukasz Kamerduła, Łukasz 

Dudzic oraz Marcin Jagodziński. Sprawa omawiana była również na posiedzeniu Komisji 

Oświaty i spraw społecznych. Dodał, że jeśli będzie wola rady, żeby pracować nad tematem 

to deklaruje swoją chęć współpracy i podkreślił, że bez opinii radnych nie podejmie dalszych 

działań. 

 

Radny Marcin Jagodziński poinformował, że NZOZ „Terapia” stracił zaufanie do partnera, 

czyli Gminy Bobrowice, a następnie zapytał Wójta jakie są jego zamiary wobec współpracy  

z NZOZ „Terapia”. 

Wójt powtórzył, że jego zamiary będą takie jak opinia rady gminy. 

Radny Łukasz Dudzic zaproponował, żeby tematem zajęła się Komisja Oświaty i spraw 

społecznych, a osoby zainteresowane mogły w niej uczestniczyć. 

 

Radny Krzysztof Wiktorski oznajmił, że na początku sesji podjęto decyzję o wycofaniu  

z porządku obrad uchwały w sprawie ośrodka zdrowia i dalsza debata jest zbędna. 

Zaproponował, żeby wszystkie komisje pochyliły się nad tematem i żeby każdy radny czuł się 

zobowiązany do uczestnictwa.  

 

Radny Marcin Jagodziński poruszył temat kosztów inwestycji dotyczącej uzbrojenia działek. 

Wójt wyjaśnił,  że koszty wynikają z umowy, która została do radnego przesłana wraz  

z odpowiedzią na interpelacje.  

Radny Marcin Jagodziński poruszył również tematy: 

 nie otrzymanie odpowiedzi na interpelacje w sprawie drogi przy kanale Dachowskim, 

 utwardzenie drogi tłuczniem obok cmentarza w Bobrowicach – dlaczego gminę nie 

stać na wykorytowanie drogi, a robi się drogi w łąki dla jednego użytkownika. 
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Wójt wyjaśnił, że radny otrzyma odpowiedź na interpelację w późniejszym czasie z uwagi na 

braki kadrowe w urzędzie. Remont drogi do pól polega na odtworzeniu przejazdu  

i umożliwieniu go rolnikom, których jest więcej niż jeden. Dodał, że koszty związane  

z przebudową dróg wynoszą ok. 1.500.000 zł za 1 km nawierzchni drogi. 

 

Radny Łukasz Dudzic poinformował, że zgłosił do Wojewódzkiego Inspektora Ochrony 

Środowiska zawiadomienie jakich materiałów użyto to odtworzenia powyższej drogi tzn. 

krzyże, opony, rury, nagrobki z nazwiskami itp. 

Wójt wyjaśnił, że jak się dowiedział to wezwał wykonawcę do usunięcia materiału i że 

zgadza się z radnym, że było to nie na miejscu, jednak nie czuje się winnym zaistniałej 

sytuacji. 

 

Radny Łukasz Dudzic zapytał ile kosztowały melioracje rowu i czy były składane do urzędu 

wnioski o wyburzenie tam bobrowych znajdujących się w pobliżu drogi. 

Wójt wyjaśnił, że były wnioski, niestety nie zna kosztów melioracji rowu. 

 

Radny Marin Jagodziński złożył następujące wnioski: 

 naprawa skrzyżowania w m. Bobrowice przy posesji nr 189. 

 zainstalowanie oświetlenia przy mostku w m. Bobrowice oraz usunięcie olch. 

 

Radny Łukasz Dudzic poruszył temat związany z wysypywaniem przez mieszkańców gruzu. 

Poinformował, że wielokrotnie składał wnioski do urzędu, na co urząd uznał, że edukacja  

w tym zakresie scedowana jest na Międzygminny Związek Gospodarki Odpadami 

Komunalnymi „Odra-Nysa-Bóbr”.  

 

Radna Anna Hałupka zapytała, czy na etapie projektowania oświetlenia ulicznego będą 

konsultacje z sołtysami odnośnie nowych punktów, czy trzeba składać wnioski do urzędu. 

Wójt poinformował, że można składać wnioski. 

 

Radny Andrzej Grudziński poruszył temat funkcjonowania urzędu i kasy w okresie pandemii. 

Wójt  poinformował, że są braki kadrowe - część pracowników jest na zwolnieniu lekarskim,  

a część na pracy zdalnej. Jednak pracownicy starają się zastępować, aby zachować wszystkie 

terminy i zrealizować wnioski mieszkańców. Kasa jest nieczynna jednak opłaty można 

dokonywać w urzędzie pocztowym w Bobrowicach lub przelewem. 

Sekretarz dodała, że na drzwiach urzędu jest informacja z numerem konta, na które należy 

dokonywać opłat oraz że trwają prace nad terminalem w celu wprowadzenia obrotu 

bezgotówkowego. 

 

Radny Krzysztof Wiktorski odnośnie gruzu poinformował, że na początku kadencji złożył 

wniosek o przeprowadzenie akcji edukacyjnej dla mieszkańców, jednak nie został on ujęty  

w żadnym budżecie.  

 

Ad 22. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Łukasz Kamerduła 

zamknął obrady, dziękując wszystkim za udział.  

Sesję zakończono o godz. 15:14. Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:                                                                             Przewodniczył: 

Ewelina Roszak                                                                      /-/ Łukasz Kamerduła 

   2020-11-17 


